
Zpráva pro jednání RM KH dne: 6. 2. 2019 Číslo materiálu: 7/2 

Komise: Komise pro sociální záležitosti 

Datum:   21.1.2019 

Přítomni: 

 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

Hosté: 

RNDr. Otruba, Klára Kocmanová, Mgr. et Bc. Březina, PhDr. Válková,  

Ing. Kuklová, pí. Bártlová, Bc. Čermák, Ing. Lacina,  Ing. Daczická, Ing. Hudcová, 

Bc. Šlesingr, pí. Hlavatá 

 

- 

 

- 

 

Mgr. Bc. Silvia Doušová, místostarostka 

Člen ZM: Ing. Daczická, RNDr. Otruba 

Příští jednání: 5.2.2019 od 14:00, 26.2.2019 od 14:00 

 

1) Návrh usnesení pro RM:      

 

Rada města Kutná Hora 

 

I .  b e r e  n a  v ě d o m í  

 

zápis z komise pro sociální záležitosti ze dne 21.1.2019 

 

II. j m e n u j e 

 

paní PhDr. Moniku Válkovou předsedkyní komise pro sociální záležitosti 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 

Program jednání včetně krátkého komentáře: 

 

1. Předání jmenování členům komise 

2. Úvodní slovo místostarostky a tajemníka komise 

3. Představení členů komise včetně jejich motivace pracovat v komisi rady města 

4. Volba předsedy komise pro sociální záležitosti 

4.1. Nominovány byly Ing. Daczická a PhDr. Válková. Ing. Daczická se vzdala. Po veřejném 

hlasování zvednutím ruky byla předsedkyní komise jednohlasně  zvolena PhDr. Válková. 

 

5. Výzva Operačního programu Zaměstnanost č. 108 Podpora programu Housing First 

(Bydlení především) https://www.esfcr.cz/vyzva-108-opz  

5.1. PhDr. Válková prezentovala tiskovou zprávu MPSV ze dne 9.1.2019 ve věci představení 

výzvy Operačního programu Zaměstnanost č. 108 Podpora programu Housing First (Bydlení 

především), kterou si nastudovala. PhDr. Válková uvedla, že město by tak mohlo dosáhnout 

na prostředky na opravu bytů v majetku města. 

 

https://www.esfcr.cz/vyzva-108-opz


6. Diskuse o aktuálně platných pravidlech pro přidělování bytů v majetku města Kutná Hora 

– DPS 

6.1. PhDr. Válková a Ing. Kuklová otevřela problematiku přidělování bytů (DPS) v majetku 

města Kutná Hora. Zazněla kritika současného nastavení. RNDr. Otruba však poukázal na 

fakt, že pravidla byla aktualizována v roce 2017 a navrhl, aby si členové komise nejprve 

prostudovali stávající pravidla https://mu.kutnahora.cz/mu/formulare-9, zjistili současný stav 

a poté popř. navrhovali úpravy. Současně ze strany tajemníka komise zaznělo, že Odbor 

sociálních věcí a zdravotnictví poskytuje bytové komisy zprávy z individuálních sociálních 

šetření, jejichž závěrem je konstatování k potřebnosti. 

 

7. Hodnocení žádostí o příspěvky z Příspěvkového programu Města Kutná Hora – pravidla 

pro rok 2019 

7.1. Tajemník komise představil postup hodnocení a odkázal členy komise k nastudování 

aktuálně platných pravidel https://mu.kutnahora.cz/mu/zadatele. Členům komise budou 

žádosti v elektronické podobě zpřístupněny od 25.1.2019.  

7.2. Byl sjednán termín pro jednání komise na úterý 5.2.2018 od 14:00 hodin s konečným 

termínem odevzdání do 11.2.2019. 

 

8. Hodnocení žádostí o dotace z Programu pro poskytování dotací z rozpočtu Města Kutná 

Hora na sociální účely pro roky 2018 – 2020 

8.1. Tajemník komise informoval, že je podáno 31 žádostí o dotaci. Tajemník komise představil 

postup hodnocení a odkázal na pravidla https://mu.kutnahora.cz/mu/dulezite-dokumenty. 

Členům budou žádosti v elektronické podobě zpřístupněny od 25.1.2019.  

8.2. Hodnocení ze strany jednotlivých hodnotitelů (členů komise) budou předána tajemníkovi 

komise nejpozději do 4.3.2019, na později podaná nebo neúplná hodnocení nebude brán 

zřetel. Setkání komise nad hodnocením dotací bylo dohodnuto na 26.2.2019 od 14 hodin. 

 

9. Diskuse o problematice služeb péče v režimu 24 hodin 7 dní v týdnu 

9.1. Ing. Kuklová zahájila diskusi o problematice zajištění služeb péče (pečovatelská služba) a 

upozornila, že ne všichni poskytovatelé zajišťují službu permanentně, tak aby uživatelé 

nebyli vystaveni nedostatku služby např. o víkendech. 

9.2. Členové komise navrhli jako prioritu podporovat služby, které zajišťují nonstop péči o 

klienty 

9.3. Reagoval Ing. Lacina, který popsal osobní zkušenost, není dostupná osobní asistence. Navrhl 

zajistit portfolio dobrovolníků jakožto asistentů. 

 

Zápis byl dán členům komise pro sociální záležitosti k doplnění a schválení před vlastním 

předložením. 
zápis vyhotovil 

Bc. Marián Šlesingr, DiS. v. r. 

tajemník komise pro sociální záležitosti 

https://mu.kutnahora.cz/mu/formulare-9
https://mu.kutnahora.cz/mu/zadatele
https://mu.kutnahora.cz/mu/dulezite-dokumenty


 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

Tajemník komise upozorňuje, že předkládaná výzva Housing First v rámci bodu č. 5 není investiční.. 

Ve své podstatě lze hradit po dobu dvou let náklady na realizační tým, který by zajišťoval sociální 

práci osobám, které budou bydlet v bytech zařazených městem do programu Housing First. 

Prostředky určené na realizaci oprav bytů by pak představovaly 40% z nákladů na realizační tým. 

Současně je třeba vzít na vědomí, že v rámci logického rámce projektu musí odpovídat velikost 

cílové skupiny velikosti realizačního týmu. Také dle podmínek výzvy lze opravit pouze dva byty 

v jednom domě. Jako daleko významnější vnímá tajemník komise rozvíjení hlubší spolupráce odboru 

sociálních věci a zdravotnictví s odborem správy majetku ve věci spolupráce s osobami, které žijí 

v městských bytech. 

 

 

 

4) Reakce rady města: 

 

 


